
Protokół Nr XXXVI/2009 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 28 października 2009 roku 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych, stwierdził iż obecnych jest 13 radnych co stanowi 
wystarczające quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Mariusza Gliwińskiego. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do porządku obrad. 
Nie zgłoszono wniosków do proponowanego porządku obrad. 
Odczytał porządek i poddał pod głosowanie porządek obrad. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 3 
Burmistrz odczytał informację o pracy za okres od ostatniej sesji (materiał stanowi 
załącznik do protokołu). 
Ad. 4 
Radny J. Strzelec 
- na poprzedniej sesji Burmistrz mówił, że nie ma już pieniędzy na kamień i szlakę, to 
jak w końcu jest są te pieniądze czy nie. W ubiegłym roku  mówiliśmy że będzie 
40tys. na drogi polne z FOGR. 
Pan Burmistrz 
- było to wszystko w ramach limitu jaki mieliśmy, od momentu podania tej informacji 
nic nie było robione. 
Pan K. Chmaruk 
- na zebraniu w Sosnowcu również powiedziałem, że pieniędzy nie ma  na kamień a 
szlaki na tyle nie ma bo nie ma zimy, gdy tylko będzie będziemy wozić. 
Radny W.Tabor 
- zgłaszałem już przeniesienie dren na parkingu przy cmentarzu w Mstyczowie, 
- gdy ruszy nowe targowisko proponuję ograniczenie prędkości ponieważ tam będzie 
zwiększony ruch. 
Radny J. Strzelec 
- na ostatniej sesji mówiłem o konieczności pomalowania budynku Komisariatu Policji 
bo budynek straszy, są pieniądze zabezpieczone na projekt nowego komisariatu a nie 
będą w tym roku wykorzystane, 
- była zaplanowana dotacja dla myśliwych, czy została przekazana? 
- czy jest realizowany Plan Zagospodarowania Przestrzennego? 
- zgłosił utwardzenie drogi w Mstyczowie od cegielni bo nie można przejechać, róbmy 
drogi tam gdzie jest ruch, 



- co dalej ze sprawą osób samotnych  w sprawie śmieci, zamiast pojemników miały 
dla nich być dostarczone worki? 
- przypomniał sprawę lampy za kościołem w Mstyczowie, 
- z FOGR wpłynęło 40tys. zł co było zrobione? 
- złożyłem na piśmie interpelacje i Pan mi nie odpowiedział. 
Radny J. Sroka 
- rolnicy proszą o drogę do pól w Swaryszowie między p. Białek i p. Staśko. 
Radny Z. Konieczny 
- poprosił o dowiezienie szlaki na Górny Podsadek i wycięcie krzaków k/Nawara na 
krzyżówce. 
Radny Z. Gładki 
- poprosił o wycinkę krzaków w Pawłowicach k/ byłych stawów, rozrastająca się 
wiklina utrudnia widoczność. 
Radny Z. Sobota 
- poprosił o zestaw kamienia na utwardzenie miejsca dla samochodu sklepu w 
Boleścicach. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- wyciąć zakrzaczenia przy ul. Polnej od strony ul. Jędrzejowskiej i to samo na 
Gródku. 
Pan Przewodniczący 
- wyrównać dziury od przejazdu PKP w stronę starego cmentarza. 
Ad. 5 
Pani H. Barska 
- była możliwość przystąpienia do projektów dotyczących tworzenia nowoczesnej 
administracji i rozwój elektronicznych usług dla ludności dofinansowywanych z RPO,  
1) informatyzacja urzędów, 
2) system informacji przestrzennej 
3) dostęp do szerokopasmowego Internetu 
gmina Sędziszów przystąpiła do 1 i 2 projektu, na 3 nie mogliśmy bo u nas jest 2 
operatorów a środki na ten projekt przeznaczone są na białe plamy. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- co my skorzystamy przystępując do realizacji projektów? 
Pan Burmistrz 
- jest to podniesienie standaryzacji usług, elektroniczny obieg dokumentów między 
urzędami, ludnością i pozyskanie niezbędnych programów informatycznych. 
O środki na szerokopasmowy dostęp do Internetu mogą wystąpić operatorzy 
działający na naszym terenie. 
Pani H. Barska 
- odczytała uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Sędziszów do projektu 
inwestycyjnego pn. „e-świętokrzyskie Rozbudowa Infrastruktury Informatycznej 
Jednostek Samorządu Terytorialnego” i zabezpieczenia wkładu własnego. 
Głosowanie 
14 głosów – za                     uchwała Nr XXXVI/336/2009 
Ad. 6 
Pani H. Barska  



- przedstawiła uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Sędziszów do projektu 
inwestycyjnego pn. „e-świętokrzyskie Budowa Systemu Informacji Przestrzennej 
Województwa Świętokrzyskiego” i zabezpieczenia wkładu własnego. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się              uchwała Nr XXXVI/337/2009 
Ad. 7 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy oraz zmianę załączników 
do niej Nr 1,2,3,3a,4,4a,4b,5,10 i 11 
Głosowanie 
14 głosów – za                   uchwała Nr XXXVI/338/2009 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- odczytał informację o analizie oświadczeń majątkowych radnych za 2008 rok. 
Ad. 9 
Pan Burmistrz 
- odczytał informację o analizie oświadczeń majątkowych za 2008 rok pracowników i 
kierowników jednostek organizacyjnych zobowiązanych do ich złożenia. 
Ad. 10 
Pani A. Skiba 
- przedstawiła informację o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 
2008/2009 w szkołach prowadzonych przez gminę Sędziszów. 
Ad. 11 
Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych: 
W. Tabor – na przełożenie dren damy zlecenie do ZUK ale już po 1 Listopada, 
                - wystąpimy o wstawienie znaków o ograniczeniu prędkości przy targu, 
J. Strzelec – jeśli chodzi o malowanie budynku Policji to nie możemy całego zadania 
                    brać na siebie, możemy np. kupić materiały a policja wykona prace, 
                    na dziś nasz Komisariat jest w bardzo trudnej sytuacji, brakuje pieniędzy 
                    na bieżące funkcjonowanie – nie mają na węgiel, paliwo, będziemy  
                    musieli pomóc aby dotrwali do końca roku. 
                  - nie możemy dać dotacji dla myśliwych na naboje, nie zgłosili potrzeb, 
                    wcześniej na zwiększenie stada bażantów dostali, 
                  - Plan Zagospodarowania Przestrzennego jest realizowany, 
                  - na okręg Mstyczów wydano 193.638zł, wykonano 150mb w stronę Rylski  
                    za 37tys.zł , z FOGR było 40tys. – my wykazujemy największe drogi aby   
                    uzyskać górny pułap środków, one wchodzą w główny budżet, przyjęte 
                    zadania są realizowane, 
                  - droga od cegielni jest powiatowa, rozeznamy co tam trzeba zrobić, 
                  - sprawa odbioru śmieci od osób samotnych, TAMAX poinformował że dla    
                    osób wskazanych i sprawdzonych przez MGOPS będą przekazywane  
                    worki, 
                  - na naszym terenie działają 4 firmy odbierające odpady komunalne i każdy 
                    może podpisać umowę z kim chce, 
                  - w sprawie drogi przy SEFAKO już interweniowaliśmy, prace rozgrzebane 



               i odjechali w inne miejsce, do końca jesieni jedna warstwa ma być położona, 
               poszerzenie mostu i przygotowanie pod chodniki. 
J. Sroka – rozgraniczenie drogi ujmiemy w zadaniach na 2010 rok. 
Z. Konieczny – jeśli tylko będzie szlaka w SPEC będziemy wozić, 
                       - wycinka k/Nawary na krzyżówce w Podsadku, musimy wystąpić aby 
                         ktoś to zrobił, my na prywatną posesję nie wejdziemy. 
Z. Gładki – wycinka zakrzaczeń w Pawłowicach będzie zrobiona. 
Z. Sobota – na razie nie mamy kamienia na utwardzenie miejsca dla samochodu. 
Z. Adamski – zlecimy do ZUK wycinkę krzaków przy Polnej. 
Ad. 12 
Sołtys M. Seredyka 
- podziękował za wykonanie drogi w Bugaju. 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący zamknął XXXVI sesję Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                   Sekretarz                                     Przewodniczył 


